

Dagsorden og referat

| Mødested | Dato | Dato for referat | Godkendt |
|-------------------------|-----------------------|------------------|----------|
| Online | 14.august 2024 | 17.august 2024 | |
| Mødetype | Referent og ordstyrer | Bilag | |
| Bestyrelsesmøde | SR | se mødepakke | |
| Deltagere | Fraværende | Mødestart | |
| Malene Fredensborg | | 18:30 | |
| Christoffer Rasmussen | | Mødeslut | |
| Jesper Eybye | | 20:30 | |
| Sanne Røhe | | | |
| Henrik Brodersen | | | |
| Inviteret: Lars Thomsen | | | |

Dagsorden

(B)Beslutning, (D)Debat, (O)Orientering

1. (B) Godkendelse af dagsorden
2. (B) Godkendelse sidste referat
3. (B) Strategi 2026-2030
4. (O/B) Ny Udviklingskonsulent
5. (B) PiA2
6. (O/B) KKK/Budgetmøde
7. (B) Skilte til flyvesteder
8. Eventuelt

Referat

| Pkt. | Beskrivelse | Ansvarlig | Deadline |
|------|---|-----------|----------|
| 1 | Godkendt Bestyrelsen byder velkommen til Jesper Eybye, som indtræder i bestyrelsen i stedet for Martin Krogager. Jesper indgår samtidigt fremadrettet i PiA Styregruppe. Jesper har deltaget i samtlige bestyrelsesmøder som suppleant. | | |
| 2 | Godkendt - SR gennemgået udestående. Ansættelsesprocess er igang. Strategiproces kræver grundighed, derfor et ekstra møde med Strategikonsulent. DM-ugen holder sig indenfor budget. Bestyrelsen har ikke fået et opdateret dokument vedr. PiA. | | |
| 3 | Strategimøde mellem DIF (Christian Kierkegaard), LT, MF, CR og SR 7. august 2024. Et supplerende møde, som gav | | |

| | | | |
|---|--|----------------|--|
| | <p>pointer til struktur for indhold til indberetning af SWOT, Spor og argumentation til DIF frem mod workshop 5. september. På baggrund af SR oplæg argumenteres for mere strikt og konkret input, og LT tilbyder at arbejde videre og komme med oplæg til dette inden deadline. Der er en generel enighed omkring SWOT som er udarbejdet på baggrund af besøg hos næsten alle klubber, samt forslag til spor. Det diskuteres, om "adgang til natur" er et ønsket spor, men efter en saglig gennemgang af gældende udfordringer, så vedtages det at medtage dette. Endelig strategi vil dog blive udformet 5. september i forbindelse med workshop sammen med DIF.</p> | | |
| 4 | <p>DHPU har indgået forlig med tidligere udviklingskonsulent omkring fratrædelse, med stor hjælp fra IKC HR. Der har været stor interesse omkring stillingen, og LT og MF opsummerede resultat af de første tre samtaler. Da der er kommet endnu et antal ansøgere efterfølgende vælger bestyrelsen at indkalde til ekstra samtaler for at danne et grundigt overblik over feltet af ansøgere.</p> | SR, MF, LT | |
| 5 | <p>HB og JE indgår i Styregruppen, og sammen med LT giver de overblik over processen. LT har en opgave, som skal med i gruppens oplæg til bestyrelsen, og når det fremsendes til bestyrelsen, lover bestyrelsen at kigge på det hurtigst muligt, så processen kan gå videre. Bestyrelsen afventer desuden en skrivelse fra styregruppen omkring anvendelse af seneste implementering, hvorefter dette sendes til alle chefinstruktører og klubformænd, således at alle klubber er klædt på til den obligatoriske anvendelse af implementeringen fra 1.1.2025</p> | HBR | |
| 6 | <p>Unionsmøde, KKK og budgetmøde datasat 15.-16. og 17. november. Der sendes reminder til alle klubber omkring dato. Tema for KKK vil være Strategi og indsats fremadrettet, idet unionen på dette tidspunkt har fået godkendt og tildelt midler. Budgetmøde: SR laver forslag til budget og gennemgang af økonomi forud for næste bestyrelsesmøde - 1. oktober 2024</p> | SR SR | |
| 7 | <p>På baggrund af henvendelse fra Hjørring kommune omkring flyvning og ønske om skiltning er SR og CR gået igang med at lave oplæg til skilt til opsætning. Vi har også fået lov til at sætte op på Strandbjerggaard, og dermed initierer vi et initiativ omkring skiltning med to formål: Information til flyvende gæster, samt markedsføring af sporten til det generelle publikum i form af QR koder med henvisning til hjemmesider etc.</p> | CR SR | |
| 8 | <p>DHPU har købt klippekort 10 timer hos hjemmesideudvikler, først til opdatering af side, dernæst til uddannelse af kommende udviklingskonsulent. Vi sender reminder til klubberne omkring dato for KKK og Budgetmøde. På baggrund af kontakt fra medlem vedrørende en større udenlandsk gruppe piloter (Jura Flugschule) har SR kontaktet TS. Det oplyses, at vi må henvende os til det lokale politi. Derudover er TS i gang med at oversætte BL 9-5, så vi kan formidle vores regelværk til udenlandske piloter og grupper. DHPU vil kontakte Jura Flugschule og det Schweiziske forbund, når materialet er samlet.</p> | SR SR SR | |

| | | | |
|--|---|--------------------------|--|
| | <p>CR beder om en afklaring omkring DHB vedr. regler for motorflyvning og afstand. Han tager det op med Luftrumschef og uddannelseschef.</p> <p>JE: Alt vedr. kursusplaner i PiA skal stemme overens med DHB, også en opgave for uddannelsesudvalg.</p> | <p>CR</p> <p>JE (SR)</p> | |
|--|---|--------------------------|--|